
Protokoll styrelsemöte (11-2017)

Datum och tid 2018-01-10 kl 19:00-21:00
Plats Vallentuna Brukshundklubb

Kallade
Styrelsen Carola Hag, Lili Östergren-Jadeby, Anhelee Pugliano, Göran Hagberg, 

Madelene Arvidsson, , Mia Hermansen, Nette Carlestål
Suppleanter
Adjungerande Camilla Grip

Anmält frånvarande
Styrelse Anette Öhman, Bert Jidebom
Suppleanter Marianne Nordahl
Adjungerande Camilla Grip
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1) Mötets öppnande

Mötets ordförande Carola Hag förklarade mötet öppnat.

Extra möte för planering inför årsmötet.

2) Genomgång av dokumentation för årsmötet

2.1) Dagordning

Måste följa SBK:s mall. Inga ändringar således.

2.2) Verksamhetsberättelse 2017

Genomgång av mallen och respektive utskottsansvarig skickar in till Göran. Mia har gjort det och 
Carola hade i pappersformat.

2.3) Verksamhetsplan 2018

Genomgång av mallen och respektive utskottsansvarig skickar in till Göran. Mia har gjort det.

2.4) Ekonomi

Lili gick igenom utfallet för 2017 och tankarna kring budget för 2018.

3) Övriga frågor

3.1) Kalenderkrockar

Upptäcktes att papperskalendern och webb-kalendern inte stämde överens med ett antal 
dubbelbokningar som behöver justeras.

3.2) Mössor

Lili har beställt gröna och svarta mössor med VaBK-logga. Beslut att vi säljer dessa för 90 kr/st. Mer 
info om det på årsmötet.

3.3) Nytt datum för föredraget som skulle varit på medlemsmötet i december

Anhelee föreslog 5 mars som nytt datum för föredraget som skulle varit i december på dåvarande 
medlemsmötet och att vi då, 5 mars, även har ett medlemsmöte.

Anhelee kollar med föredragshållaren.

3.4) Nytt datum för föredraget med Curt Blixt

Tänkt datum krockar med årsmötet. Carola kolla om möjligt nytt datum med Curt.
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3.5) Fortbildning – Anette Eriksson

Anette vill gå A1-kursen för att bli agilityinstruktör. Styrelsen beslöt att rekommendera henne till det, 
men avvakta med beslut om kursavgiften tills att vi vet hur stor den är.

3.6) Fortbildning – Monica Rahm

Monica vill gå tävlingsledare-utbildning för agility. Styrelsen beslöt att rekommendera henne till det 
och betala kursavgiften på 850 kr.

4) Mötets avslutande

Carola tackade mötesdeltagarna och förklarade mötet avslutat.

Bilagor:

Inga bilagor.

Justeras: Justeras: Vid protokollet:

------------------------- ------------------------- -------------------------

Carola Hag Lili Östergren-Jadeby Göran Hagberg

Mötesordförande
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